
                                                                                                

 
 
VERSLAG VAN DE ALGEMENE LEDENVERGADERING VAN DE VERENIGING 
VRIENDEN VAN MUSEUM VLAARDINGEN, gehouden op woensdag 24 april 
2024 in het Museum Vlaardingen. 

 
Aanwezig: 28 leden en het voltallige bestuur. 
 
Afmeldingen: Frans Assenberg, Yvonne Batenburg, Henk de Bruijn, Wout van 
Haften, Johan Kleijn, Bert Otto, Guus de Ruiter, Leanne Selles. 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 19.32 en heet een ieder, speciaal Bert van 
Nieuwenhuizen en Ted Hartman (de nieuwe en voormalige voorzitter van de 
Historische Vereniging Vlaardingen), van harte welkom. Hij memoreert de oprichting 
van onze Vereniging op 21 november 1988, dit jaar 36 jaar geleden. 
Nadat Henk van Beek te kennen heeft gegeven informatie te verwachten over het 
jaarplan-2024 en de toekomst van de Vrienden, wordt de agenda vastgesteld. 
 
2. Ingekomen stukken en mededelingen 
De voorzitter meldt het volgende: 
Het nieuwe bestuur heeft inmiddels 3x vergaderd over de gangbare zaken: 

- Het binnenhalen van de nieuwe haring in samenwerking met Vlaardingen 
Partners en de Balder is in gang gezet. 

- Er is een enthousiaste groep mensen aan het werk gegaan voor een nieuwe 
Spil, die in juni gaat verschijnen. 

- We onderzoeken mogelijke lezingen. 
- Er zijn bijdragen toegekend aan het museum voor onderzoek naar een nieuwe 

inrichting en een bijdrage voor de organisatie van de kraanconcerten, die in 
2024 weer georganiseerd gaan worden. 

Naast de gangbare zaken heeft het bestuur overleg gevoerd over de verdeling van 
taken en verantwoordelijkheden, ons beleid en mogelijke samenwerkingsverbanden. 
Ons beleid samengevat: 
Waarom samenwerken? Er zijn in Vlaardingen meer dan tien stichtingen en 
verenigingen, die als doel hebben de historie van de stad te promoten. Deze hebben 
het moeilijk om geschikte bestuursleden te vinden en subsidiebronnen aan te boren. 
Als het lukt om meer samen te werken, dan worden de instellingen ook sterker in 
communicatie naar allerlei (subsidiërende) instanties. Er zijn hiertoe inmiddels 
contacten met de Historische Vereniging Vlaardingen (HVV), de Stichting Kraan, de 
Stichting De Balder en de Stichting Fonds Museum. Met de HVV zijn contacten 
gelegd voor het gezamenlijk organiseren van lezingen en het mogelijk samen 
uitbrengen van een gezamenlijk blad (Tijdschrift en De Spil). 
Onze doelen staan uitgebreid beschreven in De Spil van juni jl. 



Marja Tiemens vraagt zich af of het bestuur op de hoogte is van de hoeveelheid 
leden, die zowel lid zijn van de HVV als van de Vrienden. Siem van de Marel 
beantwoordt dit positief: de cijfers zijn uitgewisseld en we houden hier rekening mee 
in de vervolgstappen. 
Karel Schot vraagt naar de verantwoordelijkheden binnen het bestuur. De voorzitter 
meldt dat – naast de voorzitter, de secretaris en de penningmeester – Leen van Bree 
verantwoordelijk is voor het binnenhalen van subsidies en dat de Menno de Mol zich 
bezig houdt met de evenementen. 
 
3. Vaststellen van de notulen van ALV van november 2023 
MarjaTiemens merkt op, dat in de notulen van deze vergadering geen melding wordt 
gemaakt van het goedkeuren van de notulen van de ALV van april 2023. Dit zal 
gecorrigeerd worden. Hierbij zijn de notulen van de Algemene Ledenvergadering van 
april 2023 ook goedgekeurd. 
Tekstueel: ‘dhr. Verbree’ moet zijn ‘dhr. Van Bree’. 
Hierna worden de notulen vastgesteld. 
 
4. Jaarverslag van de secretaris 
Er is geen papieren jaarverslag. Guus de Ruiter heeft in 2023 acht verslagen 
gemaakt, die u allen heeft gekregen. Het leek het bestuur niet zinvol hier weer een 
samenvatting van te maken. 
 
5. Verslag van de kascontrolecommissie met een voorstel tot decharge van 

het bestuur 
De kascontrolecommissie, bestaande uit Tom de Koning en Joop van  
Witsenburg geven een toelichting van hun werkzaamheden en stellen voor het  
bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde financiële beleid. 
 
6. Vaststellen van het financieel verslag  en de jaarrekening 2023 
De penningmeester ligt een en ander toe.  

- Er is weer enige rente. 
- Kosten van De Spil zijn iets hoger. 
- Het Hoogendijkfonds staat ter discussie: auteurs, die zich bezig houden met 

de visserijgeschiedenis, zijn steeds moeilijker te vinden. Het bestuur zoekt 
naar andere mogelijkheden, bijvoorbeeld een soort stimuleringsfonds voor 
studenten. Wordt vervolgd. 

Vervolgens worden het financieel verslag en de jaarrekening 2023 vastgesteld. 
 
7. Vaststellen van de begroting 2024 
De penningmeester geeft een toelichting: 

- De contributiebaten nemen helaas langzamerhand af. 
- De inkomsten zijn bewust enigszins conservatief begroot. 
- De kosten van De Spil zijn wat lager begroot: er komen dit jaar 2 in plaats van 

3 edities. 
Marja Tiemens vraagt, hoe het zit met de omzet tijdens lezingen (w.o. entreegelden 
en consumpties); deze staat op nul. Reden is dat alleen de entreegelden van niet-
leden overblijven, omdat we de drankverkoop via het museum laten verlopen. Er is 
dus géén eigen inkoop meer. 
En hoe gaat dat een plek krijgen in samenwerking met de HVV? De nieuwe voorzitter 
van de HVV merkt op: ‘Dat wordt de uitdaging!’ 



Karel Schot vraagt, of de reünie wel doorgaat. Deze staat ook op nul. Siem van der 
Marel antwoordt, dat er te weinig reünisten zijn overgebleven om een bijeenkomst te 
organiseren. Dus er gaat een streep door. 
De begroting wordt vervolgens vastgesteld. 
 
8. Benoeming kascontrolecommissie 
Tom de Koning is aftredend. In plaats van Joop van Witsenburg wordt Nico Tiemens 
benoemd. Er is geen reserve-kandidaat benoemd. 
 
9. Verkiezing bestuursleden vanuit rooster van aftreden 
Er zijn geen bestuursleden, die dit jaar conform het rooster aftreden. 
De penningmeester roept wel om, dat er een nieuwe penningmeester zal moeten 
komen. Hij vraagt de leden hier aandacht voor. 
 
10. Verkiezing nieuw bestuurslid 
Kandidaat-bestuurslid is Stefanie Solleveld. Zij gaat zich bezig houden met de 
coördinatie van de communicatie (onder andere De Spil, de website en de 
nieuwsbrieven).  Zij stelt zich voor aan de aanwezige leden. 
De voorzitter stelt vast, dat met de komst van Stefanie Solleveld de gemiddelde 
leeftijd van het bestuur fors verlaagd is. 
Omdat het aantal bestuursleden nu een even getal is, zal in de komende periode 
gezocht worden naar een zevende bestuurslid. 
Onder applaus wordt de benoeming van het nieuwe bestuurslid bekrachtigd. 
 
11. Mededelingen vanuit het museum en vanuit De Balder 
Helaas constateert de vergadering, dat er geen vertegenwoordiging vanuit het 
museum aanwezig is. 
Na de renovatie van De Balder en na de plaatsing van de nieuwe masten, is het 
schip weer klaar voor de zomeractiviteiten. De voorzitter complimenteert het bestuur 
van De Balder onder leiding van Henk van Beek. 
Vanouds zijn er contacten gelegd met Dordrecht in Stoom, Scheveningen 
Vlaggetjesdag, de Vestingdagen van Hellevoetsluis, het Rotterdam Maritiem Festival 
en de Furiade in Maassluis.En voorts is De Balder – naast andere tochten – ook 
beschikbaar voor bezichtiging in samenwerking met het museum. 
Op een vraag of De Balder nog gaat participeren in Sail 2025, meldt de voorzitter, 
dat contacten zijn gelegd. Wij zullen wel rekening moeten houden met de kosten. 
Leen van Bree kondigt aan, dat ook dit jaar kraanconcerten worden georganiseerd, 
dit keer in het weekeinde van 21 september. 
 
12. Rondvraag en sluiting 
Op een vraag van Henk van Beek over onze verhouding met het museum antwoordt 
de voorzitter, dat we in gesprek zijn met elkaar. Wij zullen de vorderingen regelmatig 
communiceren met de leden. 
Naar aanleiding van een schriftelijke vraag van Max Thurmer meldt Menno de Mol, 
dat de binnenkomst van de nieuwe haring dit jaar plaatsvindt op 27 juni. Er zullen dit 
jaar ook activiteiten zijn voor gezinnen met kinderen worden georganiseerd. 
 
De voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering om 20.22 uur. 
 
 



Vlaardingen, 26042024 
Hans Mathijssen 
secretaris 


